
 

Protokoll styrelsemöte den 5 mars 2025 
Tid 2025-03-05, klockan 14-15 
Plats Skype 

Närvarande 

Frida Sveider, Helen Karlsson, Lars Ljungström, Erik Erjeby,  
Tomas Björkesten, Jonas Källming (ordförande) och Ulrika Lundahl 
(sekreterare). 

Föregående protokoll 

Inga kommentarer kring föregående protokoll från styrelsemötet 
den 22 januari 2025. 

Fördelningsplan (förbundets avgifter) 

Jonas har arbetat vidare med en ny modell på fördelningsplan med 
olika avgiftsnivåer som baseras på förordning om avgifter för 
prövning och tillsyn enligt miljöbalken. Förordningen gäller bland 
annat för tillståndspliktiga verksamheter och utgår från 
verksamhetskoder i miljöprövningsförordningen.  

För vissa medlemmar skulle en ändrad fördelningsplan medföra 
minskad avgift medan det för andra skulle innebära ökad avgift. Vi 
bedömer i dagsläget att det är svårt att ändra fördelningsplanen. Om 
vi ska ändra fördelningsplanen ska det vara till ett transparent 
system. Med anledning av svårigheterna att hitta en alternativ 
fördelningsplan beslutar vi att behålla nuvarande fördelningsplan. 

På årsmötet den 8 april kommer vi att besluta om fördelningsplan 
för år 2026. 

Planering inför årsmöte 

Vi gick igenom dokument till årsmötet. 

Vi beslutade att Skogsstyrelsens information vid årsmötet förläggs 
efter årsmötet. 



Vi gick genom förslag till årsberättelse för 2024 som uppdaterats 
med resultat och balansberäkning samt förslag till arbetsprogram 
för 2025.  

Jonas visade förslag till budget år 2025-2028. Budgeten är i balans 
ytterligare några år med nuvarande antal medlemmar. 

Handlingar inför årsmötet skickas ut den 7 mars 2025. Handlingarna 
läggs även upp på vår webbplats. 

Övriga frågor 

Med anledning av våra tidigare funderingar kring vilka ämnen vi ville 
analysera vid mossprovtagningen 2025, exempelvis sällsynta 
jordartsmetaller, har IVL gett oss uppdatering kring 
Naturvårdsverkets kommande analyser. Naturvårdsverket har 
beställt mätningar av metaller och kväve i mossa i samma 
utsträckning som förra gången, det vill säga 500 prover. Utöver 
detta har de även beställt analys av sällsynta jordartsmetaller vid 100 
platser.  

Kommande möten 

Konstituerande styrelsemöte bokas till den 20 maj 2025 klockan  
13-15. Mötet är digitalt, via Skype. Ulrika skickar ut inbjudan till 
styrelsemötet.  

Vid protokollet Justeras 

Ulrika Lundahl Jonas Källming 


